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Či bude mestská časť revitalizáciu financovať len z vlastného rozpočtu, alebo aj z eurofondov, 
zatiaľ nie je isté.  

BRATISLAVA. Ďalším námestím, ktoré by chcela obnoviť bratislavská Petržalka, je Námestie 
hraničiarov. Minulý rok začala mestská časť revitalizovať Ovsištské námestie, jeho obnova je 
rozdelená do dvoch etáp. V roku 2011 sa zas v Petržalke podarilo obnoviť Vlastenecké námestie. 
Mestská časť chce osloviť mladých ľudí, aby vyjadrili svoju predstavu o tom, ako by malo Námestie 
hraničiarov vyzerať. Uvažuje preto o spolupráci s Fakultou architektúry Slovenskej technickej 
univerzity v Bratislave, ktorú mestská časť udržiava s fakultou už dlhšie.  

"Buď by sme pripravili ročníkovú súťaž, alebo nejaké ročníkové práce, kde by sme sa opýtali 
mladých ľudí, ako si predstavujú vzhľad Námestia hraničiarov," uviedol petržalský starosta Vladimír 
Bajan. Starosta plánuje osloviť dekanku fakulty v prvom kvartáli tohto roku. Návrhy študentov by mohli 
dostať na zasadnutie petržalskí poslanci. "Ak poslanci schvália niektorú z vizualizácií, potom by sme 
sa mohli pustiť aj do nejakej konkrétnejšej činnosti," dodal starosta Bajan. Či bude mestská časť 
revitalizáciu financovať len z vlastného rozpočtu, alebo aj z eurofondov, zatiaľ nie je isté.  

V minulom roku začala Petržalka revitalizovať námestie v Ovsišti. Po jeho celkovej rekonštrukcii by 
mal v lokalite vzniknúť park s oddychovou funkciou. Vlastenecké námestie sa v mestskej časti podarilo 
obnoviť ešte v roku 2011. Mestská časť získala na komplexnú revitalizáciu z fondov Európskej únie 
195-tisíc eur. Celkové náklady na obnovu predstavovali 247 691 eur.  

 


